
 
 

Dagsorden og beslutningsreferat, skolebestyrelsesmøde Vallensbæk Skole 
 

Dato: torsdag den 18. jan 2024 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: Bijan Tavakoli 
Referent: Umi Rashid 
 

Deltagere: Bijan Tavakoli, Michael Mast, Birgitte Heiberg Jacobsen, 
Allan Guinot, Pernille Gade Larsen (afbud), Jeanette Bjørnlund, 
Mette Mørup, Jacob Teildorf, Jakob Riis (afbud), Jens Lund (afbud), 
Umi Rashid og Emil Køhler. 
 
Elevråd: Binyamin (afbud) og Sedef (afbud) 
 
Fraværende:  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der sær-
lige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller be-
slutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1)  Godkendelse af dagsorden 
samt referat fra sidst (B)  
 
Og velkommen til Mette, 
nyt medlem af skolebesty-
relsen 
 

5 min Dagsorden og referat godkendt 
 
 
Der blev budt velkommen til Mette. 
 
 

 

2)  Nyt fra elevrådet (O) 
 

10 min Elevrådsrepræsentanterne var fraværende 
men noter fra deres seneste møde blev 
læst op. 
 
På mødet havde de forholdt sig til et udkast 
over indretning af udeområderne omkring 
fløj A. 
 
Forslag 1+2: Etablering af overdækket ude-
område og udtynding af beplantning 

- Elevrådet synes det er en god ide, 
da de generelt mangle overdæk-
kede udeområder 

- Elevrådet forslår at området udvi-
des så der er plads til mere end to 
borde/bænkesæt 

Forslag 3: Etablering af pannabane og re-
paration af den ene basketkurv 

- Flere vil være ærgerlige over kun at 
kunne spille basket til en kurv 

- Elevrådet er positive stemte overfor 
pannabanen, men synes den skal 
placeres anderledes, da området 
virker ”proppet” 

- Måske pannabanen kan placeres i 
stedet for cykelparkering, sådan at 
de to parkeringsområder bliver 
slået sammen. 

Forslag 4: Etablering af platform i træ 
- Eleverne syntes at selve platformen 

er en rigtig god ide. De er dog nys-
gerrige overfor både placering og 
materialevalg. Vil man kunne sidde 
og hygge sig, uden at skulle holde 
øje med at få en basketbold i hove-
det, nu hvor basketmålet vender i 

 



 
 

mod platformen? De foreslår at 
vende platformen, således at den 
flugter med græsarealet ved musik-
skolen 

- Eleverne giver udtryk for at det er 
en virkelig dårlig ide at lave platfor-
men af træ, hvis ikke det er over-
dækket. Platformene der tidligere 
er lavet ude langs PLC, bruges 
stort set ikke, fordi at de er våde og 
klamme, størstedelen af året. 

- Skal platformen være i træ, kunne 
man måske overveje om den skulle 
placeres under halvtaget, frem for 
bordebænkesættene. 

Der er fra bestyrelsen side stor anerken-
delse til elevrådets arbejde, og man ser 
frem til at følge det videre arbejde. 
 

3)  Økonomi – gennemgang af 
regnskab 2023 og tildeling 
2024 (O) 
 

40 min Skolens ledelse gennemgik økonomien for 
SFO og skole. 
 
Regnskab 2023 
Både Skole og SFO har brugt ekstra midler 
på rammen i forhold til hvad der var budget-
teret med i forbindelse med etablering af 
nyt faglokale og ny lokalefordeling på sko-
len samt indretning af klasse- og SFO-loka-
ler. Økonomien til omorganisering og índ-
retning har været prioriteret for at imøde-
komme det stigende elevtal og udvidelse 
fra to til tre spor på udvalgte årgange. 
 
SFO’en kom ud af 2023 med et mindre for-
brug på 2,1% svarende til ca. 200.000, og 
Vallensbæk Skole havde et mindre forbrug 
på 2,5% svarende til ca 1.000.000 kr 
Det er muligt at overføre et mindre forbrug 
op til 3% til året efter, så det er gjort 
 
Bestyrelsen fandt resultatet for hhv SFO og 
skole tilfredsstillende og tilkendegav at man 
fandt det fornuftigt at investere i møblement 
og mindre bygningsmæssige justeringer i 
takt med at skole/SFO’en vokser sig større.   
Bestyrelsen havde inden yderligere kom-
mentarer til regnskabet. 
 
Budget 2024 
Skolens ledelse gennemgik tildelingsmodel 
for SFO og skole. 
 
På skoledelen vil midler til enkeltintegrati-
onstimer (støttetimer) fra januar 2024 blive 
lagt ud på skolerne til lokal disponering. 
Økonomien bliver fordelt forholdsmæssig 
skolerne imellem. For Vallensbæk Skole 
drejer det sig i 2024 om ca 1,7 mio. 

 



 
 

 
Bestyrelsen havde på baggrund af gennem-
gangen en særlig opmærksomhed på ”tilde-
ling af midler til personale – SFO” i forhold 
til antal klasser op 0., 1. og 2.årgang. Tilde-
lingen beregnes ud fra antal klasser men er 
ikke tilpasset at skolen på de nævnte år-
gange er vokset fra 2 til 3 spor. 
 
Bestyrelsen ønsker at kontakte børne og 
kulturudvalget for en forklaring, hvis ikke til-
delingen justeres efter det retmæssige antal 
klasser. 
 

4)  Udvidelse af Vallensbæk 
Skole (O) 
 

20 min Emil informerede SB om status omkring 
planerne for udvidelse af Vallensbæk 
Skole. 
 
Det er besluttet at alle afsatte midler (ca 65 
mio kr) bruges til at bygge en ny bygning i 
umiddelbar forlængelse af fløj F. Renove-
ring af bygning F vil ikke indgå i projektet  
Den nye bygning vil være i 2 etager og blive 
opført i samme stil som den øvrige skole. 
 
Der er planlagt workshop for et udvalg be-
stående af elevrådsrepræsentanter, pæda-
gogiske personale og andre fagpersoner i 
starten af februar. Udvalget skal kvalificere 
indretning og sammenhæng i den nye byg-
ning. 
 
Formand for skolebestyrelsen deltager i sty-
regruppen for byggeriet. Stedfortræder er 
Pernille som vil deltage på første styregrup-
pemøde d.7.feb 
 
 

 

5)  Skoleudviklingssamtale 
2024 (D) 

15 min Temaet for skoleudviklingssamtalen 14/3 
blev drøftet.  
Bestyrelsen peger på at følgende emner 
berøres i samtalen:  

- Trivsel , herunder Skolestyrken,  
- Samarbejde mellem skole og foræl-

dre. Hvad oplever forælderen ved 
mødet med skolen? Hvad skal for-
ælderen møde i mødet med sko-
len? 

- Inkluderende fællesskaber og ar-
bejdet med mellemformer 

- Fysiske forhold - det nye og det ek-
sisterende? 

 
Skolebestyrelsen vil til næste møde 27/2 
tænke videre omkring formen hvormed 
ovenstående bringes op. Kan forældreper-
spektivet fx indgå ved at der medbringes 
udsagn fra forældregruppen etc… 
 
 

 



 
 

 

6)  Evaluering klasseomlæg-
ning (O) 
 

15 min  Punktet skubbes til næste møde (27/2)  

7)  Nyt fra medarbejderne og 
skolens ledelse (O) 
 

15 min Christiane Stokholm er ansat som ny afde-
lingsleder for skolens gruppeordning og 
ressourcecenter.  
Formand for skolebestyrelsen deltog i an-
sættelsesprocessen og udtrykte stor til-
fredshed med samtaleforløbet og den ens-
artethed og fairness der blev udvist overfor 
alle kandidaterne. Ansættelsesudvalget var 
enige om valget af Christiane. 
Christiane starter 1.feb og vil deltage på 
næste bestyrelsesmøde.  
Skolebestyrelsen ser frem til at møde Chri-
stiane 
 
 

 

 Dato for næste møde  tirsdag d.27.februar kl.17-19 
 

 



 
 

Uddybende sagsfremstilling 

 

3) Økonomi – gennemgang af regnskab 2023 og tildeling 2024 

Susanne orienterer om regnskabsresultat for skole og SFO for 2023, og gennemgår tildelingsmodel for 2024. 

Begge dele forelægges på mødes 

 

4) Udvidelse af Vallensbæk Skole 

Skolens ledelse giver en status på hvor vi er i processen med udvidelsen af Vallensbæk Skole 

 

5) Skoleudviklingssamtale 2024 

14/3 

Fra skoleåret 2022/2023 har skoleudviklingssamtalerne erstattet kvalitetsrapporterne (Skoleudviklingssamta-

ler (uvm.dk)). Skoleudviklingssamtalerne indgår som et element i et samarbejde og løbende lokal dialog om 

skolens udvikling, så eleverne får de bedst mulige rammer for faglig udvikling og trivsel. Skolebestyrelsen 

deltager med en forældrerepræsentant i samtalerne ligesom at elevrådet deltager i de første 15-20 minutter 

af samtalen. 

På baggrund af samtalen i 2023 blev der udarbejdet et notat fra samtalen og en video 

I 2024 afholdes skoleudviklingssamtalen d.14.marts. 

Skolebestyrelsen skal drøfte hvilke emner og temaer som de finder vigtige at der kastes lys på i samtalerne. 

Bilag 1: Notat skoleudviklingssamtale Vallensbæk Skole maj 2023 

Bilag 2: https://youtu.be/gOcEqbX2dLE 

 

6) Evaluering klasseomlægning  

Forud for indeværende skoleår, blev der på baggrund af elevtilgang og deraf følgende klassekvotienter på 

over 28 elever pr klasse, foretaget en klasseomlægning på nuværende 1.- og 2.årgang. Begge årgange gik 

fra 2- til 3-spor. 

Som en del af evalueringen af klasseomlægning, blev der i det sene efterår udsendt et spørgeskema til de 

berørte forældre hvor de skulle forholde sig til deres oplevelse af forløbet. 

Skolens ledelse forelægger de samlede besvarelser for skolebestyrelsen. 

 

Bilag 3:  

 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/udd/folke/pdf22/juli/220407-bilag-til-o-vejledning-vedr-skoleudviklingssamtaler-stuk-230622.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/udd/folke/pdf22/juli/220407-bilag-til-o-vejledning-vedr-skoleudviklingssamtaler-stuk-230622.pdf
https://youtu.be/gOcEqbX2dLE

